
Tisztelt Képviselő-testület!  
 
 
Az elmúlt fél év nagy részét sajnos, teljesen elvitte a koronavírus. A kerületi sportéletet              
teljesen le kellett állítani, az összes intézményünk bezárásra került. Ebben az időszakban -             
mint sok más képviselőtársam - elsősorban a körzetemben élőkre koncentráltam, hogy a            
nehéz időszakban minden rászoruló ellátáshoz jusson. 
  
A nyár eleji felszabadulással viszont újra megindult a munka a sportbizottságban is, és             
szerencsére valamelyest a kerületi sportélet is helyreállt. A Sport 11. ügyvezetőjével, Simon            
Károllyal több intézménybejáráson is részt vettünk, hogy felmérjük a kerületi intézményeket. 
  
A pályázatok elbírálására elkészült az új szempontrendszer, amely alapján a kerületi           
sportegyesületek megkapták az ez éves támogatásukat. Ez egy korábbi testületi ülésen meg is             
jelent az előterjesztések között. 
  
Bakai-Nagy Zita alpolgármester asszonnyal részt vettünk az ünnepi átadásán az “Újbuda           
kiváló sportolója” és “Újbuda kiváló edzője” kitüntetéseknek, amelyeket korábban a          
sportbizottság választott ki. 
  
Nemrégiben pedig egy hosszas egyeztetés keretein belül kiválasztottuk azt a 20 kerületi fiatal             
sportolót, aki a Papp László ösztöndíjban részesül. Ez a jelenlegi testületi ülésen már meg is               
tekinthető.  
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